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Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundén

Ordförande FnollK Joel Johannesson
Ordförande SNF Nils Grimbeck
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Emma Chan
Ordförande Valberedningen Linda Gao

Nyinvalda styret 25/26 Olof Granberg, Caroline Guttke, Max Green,
Blend Omar, Walter Persson, Angelo Bridi

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Isa Sundén väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Noa Svanberg är här för att fyllnadssöka.
Beslut: Att adjungera in Noa Svanberg, Olof Granberg, Caroline Guttke, Max
Green, Blend Omar med närvaro och yttranderätt

§4 Fyllnadsval Noa är 20 år gammal och går f23, han har körkort och söker för att hans vän
Samuel sitter som mekanisk och tyckte han skulle vara ekonomisk. Han har lite
koll på vad jobbet innebär. Han har personligt inte hyrt helikoptern men som
grupp flera gånger.
Beslut: Att välja in Noa Svanberg som ekonomisk bilnisse.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Alexander: Har skrivit överlämning och suttit med intervjuer för vakanta pos-
ter i styrelsen.
Marcus: Möte med FUltras förra veckan, det kommer mer om det senare. In-
stutionsråd för MV i förmiddags pratade om räkneövningsledare och hur det
kan bli bättre.
Elin E: FnollKs phaddercasekvällar, det var intressant. Alkohol workshop för
kommittéer i korridoren, det gick bra. Programråd i eftermiddag
Elin G: Var också med på alkohol worshopen för att dela ut alla nycklar, har
även skickat accesser för de nyinvalda.
Elias: Mest jobbat, inget intressant.
Jakob: Skickat nyhetsbrev. På programråd, fixat konton och ftek sidor.
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§5.2 DP DP är klara, skriver överlämningar och förbereder för det.

§5.3 F6 Helt okej men är lite sjuka, håller på med överlämningar, överlämningsgasque
på lördag.

§5.4 FnollK Casekvällar har gått väldigt bra, bra uppslutning. Några har inte gått och det
kommer ett uppsamlingstillfälle. Snart börja detaljplanera.

§5.5 SNF Har haft programrådsmöte med TM i fredags, möten med Julie och Weidow,
väldigt bra möten. Lagt en bra grund inför kommande år.

§5.6 Foc Foc har inte gjort så mycket.

§5.7 FARM Har haft teambuilding, haft möte med företag, var på Ericsson kontoret igår.

§6 Programråd TM: Detta möte hölls förra veckan. Värt att nämna att 50% av årets nollan
uppfyllde inte kravet att ta sin plats i anspråk. Det har gjort att SYV har haft
väldigt mycket och diskussionen handlade om hur man ska lösa detta utan att
sänka utbildningskraven. De vill att studiegrupperna påbörjas i LP1 och inte
3 som det gjordes i år.
F: Det är i eftermiddag. Intervjuer från förra året och i år ska följas upp, SAMO
SNF. Alkoholkonsumtion bland studenter kommer att diskuteras, nästa styre
kommer nog att behöva jobba med detta en del. Ska gå igenom F:s studie och
programlärandemål. Lo vill ha lite input från oss i vissa frågor.

§7 Arbetsordningar Alexander har inte skickat med det i denna kallelse men det är samma som var
med för någon vecka sen. För ett tag sen hade Lo möte med Foc för att det
är kul om de arrar lite mer, och kanske har lite PU vibe på sina arr. Det står
med att de ska arra ett quiz och även ”kulturella” arr såsom typ provningar.
Provningen behöver inte vara just alkohol utan läskprovning, Focodaddy prov-
ning. De kulturella arren byggs på en enkät som skickades ut något år sedan
och Max har även idé på att skicka ut en efter mottagning för att uppdatera
den lite. Det har också lagts till att de ska främja medlemmars intressen för
flipperspel för att dessa ska nyttjas mer.
Beslut: Att godkänna Focumateriets nya arbetsbeskrivning.
Marcus har varit på möte med FUltras och där diskuterades deras arbetspolicy
som FUltras och Marcus har börjat fila på den. De står det vanliga och att
de ska bidra i mottagningskampen för att engagera Nollan som inte deltar
i tävlingarna. Exempelvis samlas med Nollan innan och tillsammans gå till
kappseglingen. Vi tycker det låter rimligt och bra att det inte står att de ska
vara med på alla FIFs arr, utan de få göra det om de vill i samråd med FIF
men behöver inte stå i arbetsbeskrivning.

§8 Representationspolicy Lo har skapat en representationspolicy. Där står det bland annat hur en ovve
ser ut och vad man får ha på den, namn märken osv. Vi tycker att det ser
bra ut. Det är en formulering om kommittérum som vi vill ändra, det står att
utomstående inte ska påverkas av aktivitet på dem. Det är väldigt oklart och
sänder ut fel signaler. Frågan om att täcka för rutor under dagtid är lite oklar,
om man har möten kan man vilja täcka för men även vid intervjuer. Lo tittar
på detta till nästa vecka.
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§9 Valberedningsprocessen Utifrån kaoset med valberedningen detta året bör det ändras så att nomine-
ras kontaktas innan en nominering fastställs. Detta så att man kan få frågan
”godtar du din nominering?”. Det är rimligt, men inte styrets sak att bestäm-
ma. Valb kan ha det i sin överlämning men vi tycker det är bra om det står
med i arbetsordning. Marcus skriver ihop någon motion om detta till LP1.
Valberedningen har sina nästa uppdrag i LP2 så tas det upp LP1 är det bra.

§10 Äskningar

§10.1 FUltras kläder Förra veckan tryckte FUltras linnen och vi nekade därför äskningen, men äsk-
ningen är över hoodies. Vi kan säga att det är okej att de använde vinylen
men att vi äger vinylen så vi kan dra in deras linnen. Nu är nästa fråga om vi
tycker de ska ha hoodies. Vi tycker som senast att hejarklacken kanske borde
ha F tröjor istället. Äskningen är på 1050 kr. Elias pratar med FUltras om våra
tankar och syftena med hoodiesna och godkänner den sedan.

§10.2 Kandidathäng Ett gäng vill ha ett kandidathäng som är mindre formellt än middagen. De har
äskat för 2000 kr eller 1200 kronor beroende på om de bjuder på mat eller inte.
Tanken är att det ska vara i bastun. Vi tycker att vi redan har en kandidat-
middag som vi sponsrar och det blir mycket spons för kandidaterna, vilka är
en liten grupp av våra medlemmar. Det skulle vara dagen innan kandidatmid-
dagen. Det är sånna här arr vi vill att det ska bli mer av men om det är en
kompisgrupp som äskar för något de vill göra känns det annorlunda. Elias ska
prata med dem också och se hur de ska nå ut till hela sektionen och årskursen.
Vi godkänner inte 2000 kronor för mat utan diskuterar endast lokalkostnaden
1200 kronor.

§10.3 Övrigt Elias har godkänt en äskning på 500 kronor för fika till en matematik kväll.
Det är dessa typer av arrangemang vi vill uppmuntra och det känns kul att
det arrangeras.
Bilnisse har äskat för tags till bilnycklarna det är 451 kronor som de har äskat
för. Det är tags från Samsung. Vi tycker det är jätterimligt. Man måste ha
en Galaxy telefon för att det ska fungera. Max rekommenderar ett märke som
heter tile, det är lite dyrare men vi tycker det är värt det. Elias tittar närmare
på det.

§11 Övriga frågor Styret avslutning ikväll, eftersom det är dåligt väder så käkar vi bara på JA.

§11.1 Överlämning Överlämning, vi vill ha en för hela styrelsen så alla vet hur jobbet funkar.
Viktigast är att nya styrelsemedlemmar är med hur gamla gör avgör de själva,
kärnstyret kommer att vara med.

§12 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!
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